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Abstract (en)
[origin: US4663952A] There is provided a device for the contactless coupling of control and output currents between the electronic elements on a
locking cylinder and the electronic elements in the key of an electro/mechanical locking system. The device is characterized by a multiple coupler
consisting of a part integrated in the key, preferably in the handle of said key, and a part disposed on the periphery of the locking cylinder, so that
when the key is inserted in the locking cylinder, the two parts oppose each other at least at one point in such a way that contactless electrical
coupling of the control and output currents is possible between the electronic elements on the locking cylinder and the electronic elements in the
key.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Einrichtung zur kontaktlosen Kopplung der Steuerungs- und Leistungsströme zwischen der Elektronik am Schließzylinder
und der Elektronik im Schlüssel bei einer elektronisch/mechanischen Schließrichtung. Die Einrichtung ist gekennzeichnet durch einen
Mehrfachkoppler, bestehend aus einem in den Schlüssel, vorzugsweise in den Schlüsselgriff, integrierten Teil und einem an der Peripherie des
Schließzylinders angeordneten Teil, derart, daß bei in den Schließzylinder eingestecktem Schlüssel zumindest an einer Stelle die beiden Teile sich
derart gegenüberstehen, daß eine kontaktlose, elektrische Kopplung der Steuer- und Leistungsströme zwischen der Elektronik am Schließzylinder
und der Elektronik im Schlüssel möglich ist.
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